

Overzicht premies en belastingen per 1 januari 2025

PREMIES e.d.	2024		2025	
	werknemer	werkgever	werknemer	werkgever
AOW (67 jaar) - over maximaal (geboren < 1946) - over maximaal (geboren > 1946) *Bij werken na AOW-gerechtigde leeftijd wordt geen AOW-premie berekend.	17,90% (of 0%)* € 38.098 € 40.021		17,90% (of 0%)* € 38.441 € 40.502	
ANW - over maximaal (geboren < 1946) - over maximaal (geboren > 1945)	0,10% € 38.098 € 40.021		0,10% € 38.441 € 40.502	
WLZ (tot 2015 AWBZ) - over maximaal (geboren < 1946) - over maximaal (geboren > 1945)	9,65% € 38.098 € 40.021		9,65% € 38.441 € 40.502	
Maximum premieloon SV	€ 71.628	€ 71.628	€ 75.864	€ 75.864
WGA-gemiddeld (50% maximaal te verhalen op werknemer)		0,77%		0,83%
WAO/WIA-basispremie (Aof) - Aof laag* - Aof hoog - opslag kinderopvang *kleine werkgevers tot 25x gem. premieplichtig loon		6,18% 7,54% 0,50%		6,28% 7,64% 0,50%
Whk (Werkhervattingskas rekenpremie)		1,22%		1,33%
WW-Awf Awf-laag Awf-hoog		2,64% 7,64%		2,74% 7,74%
Premie standaardpolis Zvw - procentueel - nominaal (gemiddeld) - eigen risico	5,32% of 6,57% € 1.792 € 385		5,26% of 6,51% € 1.868 € 385	

MINIMUMLOON EN UITKERINGEN	2024	2025
Wettelijk minimumloon* - 1 januari (vanaf 21 jaar!) - 1 juli * per 2024 geldt een wettelijk minimumuurloon gebaseerd op een 36-urige werkweek.	€13,27 (€ 2.069,40) €13,68 (€ 2.127,51)	€14,06 (€ 2.192,77) -
AOW-uitkering - alleenstaand, 1 januari - alleenstaand, 1 juli - gehuwd, 1 januari - gehuwd, 1 juli	€ 1541,53 + (€ 76,20) € 1569,75 + (€ 78,34) € 1047,69 + (€ 54,44) € 1067,47 + (€ 55,96)	€ 1580,92 + (€ 102,46) - € 1081,50 + (€ 73,18) -
Kinderbijslag 0-5 jaar 6-11 jaar 12-18 jaar	€ 279,49 € 339,38 € 399,27	€ 281,69 € 342,05 € 402,41
Toeslagen	Voor berekening zie http://www.belastingdienst.nl/rekenhulpen/toeslagen/	

BELASTINGEN	2024	2025
*per 2020 AOW-min 2 schijven, AOW-plus 3 schijven		
Eerste schijf - gecombineerd tarief AOW-min	AOW-min € 0 - € 75.518 36,97%	AOW-min € 0 - € 38.441 35,82%
- AOW+ geboren voor 1946 (of geboren vanaf 1946)	AOW-plus € 0 - € 40.021 (of € 38.098)	AOW-plus € 0 - € 40.502 (of € 38.441)

	19,07%	17,92%
Tweede schijf - tarief - AOW+ geboren voor 1946 (of geboren vanaf 1946)	<u>AOW-min</u> Nvt <u>AOW-plus</u> € 40.021 (of 38.098)- € 75.518 36,97%	<u>AOW-min</u> € 38.441 - € 76.817 37,48% <u>AOW-plus</u> € 40.502 (of 38.441)- € 76.817 37,48%
Derde schijf	> € 75.518 49,50%	> € 76.817 49,50%
Algemene heffingskorting * - maximum (bij inkomensgrens) - afbouwpercentage (vanaf inkomensgrens) - minimum (bij inkomensgrens) - idem. maximum niet-verdienende partner - idem. maximum AOW-plus *vanaf 2025 wordt de AHK afhankelijk van het verzamelinkomen	€ 3.366 (€24.839) 6,638% (€24.839) € 0 (€ 75.518) € 0 € 1.737	€ 3.068 (€28.406) 6,337% (€28.406) € 0 (€ 76.817) € 0 € 1.536
Inkomensafhankelijke arbeidskorting - maximum (bij inkomensgrens) - afbouwpercentage (vanaf inkomensgrens) - minimaal (bij inkomensgrens) - idem. maximum AOW-plus	€ 5.532 (€ 39.957) 6,51% (€ 39.957) € 0 (€ 124.934) 2.854 (3,358%)	€ 5.599 (€ 43.071) 6,51% (€ 43.071) € 0 (€ 129.078) 2.802 (3,257%)
Combinatiekorting - maximum (bij inkomensgrens) - idem. maximum AOW-plus	€ 2.950 (€ 31.837) -	€ 2.986 (€ 32.224) -
Jonggehandicaptenkorting	€ 899	€ 909
Ouderenkorting - hoog (tot inkomensgrens) - afbouwpercentage (vanaf inkomensgrens) - laag (bij inkomensgrens) Alleenstaande ouderenkorting	€ 2.012 (€ 44.819) 15% € 0 (€ 58.170) € 524	€ 2.035 (€ 45.308) 15% € 0 (€ 58.875) € 531
Werkbonus ouderen (bij leeftijd) - maximum (bij inkomensgrens) - afbouwpercentage (vanaf inkomensgrens)	nvt	nvt
Maximale aftrekpercentage (alle aftrekposten)	36,97%	37,48%
Aftrek studiekosten ¹ - drempel - maximaal (binnen standaardstudieperiode)	Niet meer mogelijk	Niet meer mogelijk
Aftrek specifieke zorgkosten (alleenstaande) - drempel bij inkomen tot € 9.421 (2023: € 8.295) - drempel tot inkomen € 50.034 (2023: € 44.060) - drempel bij inkomen > € 50.034 (2023: € 44.060)	€ 163 1,65% € 825 + 5,75%	ntb
Werkkostenregeling - vrije ruimte van de totale fiscale loonsom Loonsom < 400.000 > 400.000 thuiswerkvergoeding	1,92% 1,18% € 2,35 p.d.	2,00% 1,18% € 2,40 p.d.
Belastingvrije vrijwilligersvergoeding *per 2020 jaarlijkse indexatie afgerond op honderden	€ 2.100 per jaar (en € 210 per maand)	€ 2.100 per jaar (en € 210 per maand)
Belast rentevoordeel personeelsleningen	daadwerkelijke rente – x%	daadwerkelijke rente – x%
Onbelaste kilometervergoeding (auto en fiets)	€ 0,23	€ 0,23
Bijtellling auto van de zaak Geen uitstoot (waterstof en zonnecel auto volledige waarde) Algemeen (en boven €30.000)	2023 16% tot €30.000 2024 16% tot €30.000 22%	2024 16% tot €30.000 2025 17% tot €30.000 22%
Bijtellling fiets van de zaak	7%	7%
Eigen woningforfait - WOZ-waarde < € 12.500 - WOZ-waarde € 12.500 - € 25.000 - WOZ-waarde € 25.000 - € 50.000 - WOZ-waarde € 50.000 - € 75.000 - WOZ-waarde € 75.000 - € 1.310.000 (1.330.000)	0% 0,10% 0,20% 0,25% 0,35%	0% 0,10% 0,20% 0,25% 0,35%

¹ 2021 is het laatste jaar, vanaf 2022 is deze aftrek vervangen voor het stap-budget

- over WOZ-waarde > € 1.310.000 (1.330.000)	€ 4.585 + 2,35% over > 1.310.000	€ 4.655 + 2,35% over > 1.330.000
Hillen aftrek	80%	76,66%
Afbouw hypotheekrenteaf trek:	€ 36,97%	37,48%
Opbouw aanvullend pensioen (Witteveen)		
- eindloon	1,657%	1,657%
- middelloon	1,875%	1,875%
Fiscale aftoppingsgrens aanvullend pensioen	€ 137.800	€ 137.800
BOX 3	36%	36%
Heffingsvrij vermogen	€ 57.000	€ 57.684
*onder de huidige veranderingen is het nog onduidelijk hoe de box3 heffing plaatsvindt. Voor de overbruggingsperiode 2023-2026 wordt er uitgegaan van werkelijk rendement, voor de voorlopige aanslag wordt gerekend met een fictief rendement. De schijven lijken weer verdwenen. Helaas is de informatie slecht en kan de VCP de achterban niet goed informeren op dit moment.		

januari 2025, Vakcentrale voor Professionals
www.vcp.nl